



勞中二字第1010202215號

File NO. : Lao-jhong-er-zih-1010202215

技術士技能檢定評鑑合格證書

Certificate of Qualified Sites, Machinery and Equipment of Skills Certification

查 桃園創新科技學校財團法人桃園創新技術學院
機器腳踏車修護職類乙級技術士技能檢定術科測試場地及
機具設備於民國101年07月26日經本會評鑑合格

檢定崗位數：乙級16人

場地地址：桃園縣中壢市中山東路三段414號(第1、3站：電資館(K103室)；第2、4車輛保養廠(K107室))

有效期限：民國106年08月12日

此證

行政院勞工委員會主任委員

Taoyuan Innovation Institute of Technology

This is to certify that the test site, machinery and equipment of skills certification of Skills Category Motorcycle Service Repair of class B have passed the evaluation of this council on July 26th, 2012

Number of workstations: 16 People of Class B

Address of the site: No. 414, Sec. 3, Jhongshan E. Rd., Jhongli City, Taoyuan County 320

Expiration Date: August 12th, 2017

Council of Labor Affairs, Executive Yuan
Minister

中華民國 1 0 1 年 0 8 月 1 3 日

Date: August 13th, 2012



Serial No.: 1010482

依據技術士技能檢定及發證辦法規定：

- 一、技能檢定職類試題有重大修訂並更動自評表時，評鑑合格單位應依自評表重新自評，並於中央主管機關所訂期間內提出評鑑申請或填報調整情形。
- 二、評鑑合格單位應於有效期限屆滿前三個月內重新填報自評表送中央主管機關備查。必要時，中央主管機關得隨時辦理實地評鑑。

According to the Regulations for Technician Certification and Licensing:

1. When there are major alterations to the test projects of Skills Certification of any Skill categories and the self-evaluation form, the Qualified units shall re-conduct the self-evaluation with updated self-evaluation form and propose evaluation application or report the adjustment condition within the term set by central authorities.
2. The Qualified units shall re-report the self-evaluation form to the central authorities for future reference within 3 months before the expiration date. it is Central authorities could conduct on-site evaluation at any time if necessary.